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Během svého pobytu v Českém Krumlově jsem vycházela z původního fotografického projektu 
Snímky/Portrét místa. Ten se však působením tamního prostředí a vlivem jeho podnětů lehce 
proměnil. Nabyl jiný tvar. Hlavní příčinou proměny se stali paradoxně místní asijští turisté- hlavní 
fotografové celého města. Začal mne fascinovat způsob jejich dokumentace. Denně pořídili stovky, 
možná i tisíce snímků avšak u většiny z nich na mne stále dorážel pocit, že dané situace nijak zvlášť
neprožívají. Jen je fotografují. Snímkem si odnesou zážitek s sebou, je zaznamenám a uschován ve 
fotoaparátu a není proto třeba se k němu možná ani vracet. Přijela jsem do Krumlova také 
fotografovat, ale na základě této konfrontace jsem se rozhodla pořizovat snímky záměrně tak, aby 
ve výsledku sloužily ne jako záznamník předmětné skutečnosti, ale aby naopak byly spouštěčem k 
rozpomínání a vybavování si zážitků a situací. Aby nebyly jen dalšími snímky sloužící ke ztrátě 
paměti. 

Začala jsem se proto zaměřovat jen na zachycení fragmentů okolní krajiny a prostředí. Na základě 
těchto útržků se mé pozdější pozorování fotografií stalo jakousi rekonstrukcí situací a pocitů 
probíhajících kolem pořizování snímků. Při pohledu na ně si nejsem přesně jistá kde zrovna jsem, 
co vidím. Musím zkoumat, luštit, znovu ohledávat daný terén a tím oživovat vzpomínku. Snažila 
jsem se tento nový přístup z Krumlova propojit s předchozím pražským. 
Proto jsem nejprve zaznamenávala tyto fragmenty (focení skrze škvíru dalekohledu, či osvit filmu 
otevřenými dvířky fotoaparátu) a následně jsem totožný film přefotografovávala stále znovu a 
znovu. Tím se v ploše filmu propojila jak krajina předmětná, tak jen její barevné spektrum 
zachycené přímo do plochy filmu podle původní koncepce. Prozkoumávala jsem především okolí 
Blanského lesa, ale i zákoutí a málo navštěvovaná místa periferie. Výsledkem je poměrně rozsáhlý 
soubor /Portrét místa, který byl prezentován ve vitrínce Ukradené galerie v Hradební ulici. V rámci 
vernisáže proběhla performance Dírkované kino, která využívala specifického prostoru 
krumlovského ateliéru. Paralelně jsem se věnovala i propojením svých barevných fotografií s 
černobílými foto reprodukcemi z místní tzv. Alfrédovy knihovny, kterou vytvořily předchozí 
rezidentky Markéta Mráčková a Barbora Šimonová. Vznikla tak řada minimalistických koláží, které
následující měsíc participovaly na společné výstavě ve studiu Prototyp v Praze. Myslím a doufám, 
že jsem celou rezidenci využila smysluplně a za tento prostor a čas ESAC i Institutu umění velmi 
děkuji.





                   












